
Datum:  30. 5. 2025 
 
ZADEVA: Zapisnik seje občinskih svetov Občine Bistrica ob Sotli, Občine Brežice,  
Občine Kostanjevica na Krki, Mestne občine Krško, Občine Radeče in Občine Sevnica, ki 
je bila v ponedeljek, 26. 5. 2025 ob 16.00 uri, v Kulturnem domu Krško, Trg Matije Gubca 
2, Krško. 

 
Sejo občinskih svetov Občine Bistrica ob Sotli, Občine Brežice,  Občine Kostanjevica na Krki, 
Mestne občine Krško, Občine Radeče in Občine Sevnica je vodil župan Občine Brežice, Ivan 
Molan, po pooblastilu predsednika Sveta regije Posavje, Roberta Zagorca.  
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Bistrica ob Sotli: Dušan 
Berkovič, Andrej Knezić,  Breda Kovačič, Ambrož Zorenč, mag. Valerija Slemenšek in Milena 
Kunej 
 
Opravičeno odsotni člani sveta: Marjan Fendre 
 
Neopravičeno odsotni člani: / 

 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Brežice:  
Darja Bogovič, Katja Čanžar, Mojca Florjanič, Aleksander Gajski, Boštjan Gregorič, Primož 
Hribšek, Klara Humek, Mateja Kmetič, Marko Kovačič, Štefanija Kržan, Dražen Levojević, Vinko 
Ogorevc, Bogdan Palovšnik, Mihael Petančič, Ferdo Pinterič, dr. Stanka Preskar, Aljoša Rovan,  
mag. Nataša Sagernik, Marjeta Slatner Gerjevič, Samo Stanič, Alojz Škrabl, Stanko Tomše, 
mag. Andrej Vizjak, Martina Zlobko, Igor Zorčič, Fredi Žibert in Anton Žnideršič  
 
Opravičeno odsotni člani sveta: Andreja Dušak, Ivan Kostevc in  Bojana Zevnik 
 
Neopravičeno odsotni člani: / 
 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki:  
Jakob Gašpir, Mihaela Kegljevič, Matjaž Krošl, Matej Kuhar, Renata Kus Pisek in Slavko (Lojze) 
Pucelj. 
 
Opravičeno odsotni člani sveta: Marjan Jelenič, Primož Kadunc, Alen Lenič in Alja Pincolič  
 
Neopravičeno odsotni člani: / 
 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Mestnega sveta Občine Krško:  
Borut Arh, Janez Barbič, Milena Bogovič Perko, Ivanka Černelič Jurečič, Vlado Grahovac, 
Almedin Ismić, Jože Kodela, Sebastjan Komočar, Mojca Kranjec Križan, Matej Libenšek, 
Kristina Ogorevc Račič, Janez Jože Olovec, Mitja Omerzu, Anton Petrovič, Brigita Piltaver-
Imperl, Boštjan Pirc, Matija Požeg, Aljoša Preskar, Dejan Sevšek, Janja Starc, Nataša Šerbec, 
Zdravko Urbanč, Irena Virant, Tamara Vonta, Aleš Zorko, Jože Žabkar in Dejan Žnideršič; 
 



Opravičeno odsotni člani sveta: / 
 
Neopravičeno odsotni člani: Igor Jarkovič, Silvo Krošelj in Dejan Brajdič. 
 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Radeče:  
Janez Prešiček, Dušan Podlesnik, Alenka Bervar, Nada Bervar, Drago Klanšek, Zoran Čulk, 
Breda Šuligoj, Miran Prnaver, Tomaž Novak, Peter Mlakar, Helena Bregar Šramel 
 
Opravičeno odsotni člani sveta:  
Marija Imperl, Manja Plut, Urška Renko, Rok Zahrastnik, Anja Gospodarič 
 
Neopravičeno odsotni člani: / 
 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Sevnica: Beci Božidar, 
Janc Janoš, Jazbec Majda, Jelančić Ana, Juntez Miro, Karlovšek Brigita, Knez Vincenc, 
Korene Gregor, Kotar Marko, Kukec Janez, Lisec Tomaž, Ločičnik Marjan, Novšak Tanja, 
Petančič Rok, Repovž Boštjan, mag. Turk Edvard, Zupanc Gorazd, Žibert Damjan, Žičkar 
Stanislava, Žnidaršič Jernej, Žulič Anita. 
 
Opravičeno odsotni člani sveta: Božidar Groboljšek 
 
Neopravičeno odsotni člani: dr. Bahat Vovk Biljana, Kostrevc Rado, Orešnik Ivan 
 
Drugi prisotni: 
Patricia Čular – direktorica občinske uprave Občine Brežice, Lavra Kreačič – vodja Kabineta 
župana, Jasmina Molan – namestnica vodje Kabineta župana, Anja Urek – Kabinet župana,  
Davor Lipej – Videokom 
Franjo Debelak – župana Občine Bistrica ob Sotli, Robert Zagorc – župan Občine Kostanjevica 
na Krki, Janez Kerin – župan Mestne občine Krško, Srečko Ocvirk – župan Občine Sevnica, 
Tomaž Režun – župan Občine Radeče, mag. Danijel Levičar – Kabinet predsednika Vlade RS, 
dr. Janez Gale – MOPE, Direktorat za energijo, mag. Nataša Avšič Bogovič – poslanka DZ RS, 
dr. Dejan Paravan – Gen energija d.o.o., dr. Bruno Glaser – Gen energija d.o.o., Vinko Planinc 
– Gen energija d.o.o., Tomaž Ploj – Gen energija d.o.o., Tanja Jarkovič – Gen energija d.o.o., 
Tanja Urek – Gen energija d.o.o., Milena Kranjc – županja Občine Kozje, Tine Ogorevc – 
Posvetovalna komisija JEK2 Sveta regije Posavje, Stane Rozman - Posvetovalna komisija JEK2 
Sveta regije Posavje, mag. Vojko Sotošek - Posvetovalna komisija JEK2 Sveta regije Posavje, 
mag. Andrej Vizjak - Posvetovalna komisija JEK2 Sveta regije Posavje, Martin Novšak - 
Posvetovalna komisija JEK2 Sveta regije Posavje, Franc Bogovič - Posvetovalna komisija JEK2 
Sveta regije Posavje, Rudi Mlinarič - Posvetovalna komisija JEK2 Sveta regije Posavje, Ida 
Novak Jerele - NEK 
Ana Bercko – direktorica občinske uprave Občine Bistrica ob Sotli, Polona Vahtarič – Občina 
Bistrica ob Sotli, Sergeja Bogovič – Občina Kostanjevica na Krki, Judita Lajkovič – direktorica 
občinske uprave Občine Kostanjevica na Krki, Ajda Štrucl – direktorica občinske uprave MOK, 
Andrej Sluga – MOK, Petra Ereš Malus - MOK, Urška Sojč – MOK, Simona Lubšina - MOK, 
Vernesa Sadulai – MOK, Tomaž Petan – MOK, Aleš Benje – MOK, Irena Hočevar – MOK, mag. 
Vlasta Marn – Občina Sevnica, Roman Strlekar – v.d. direktorja občinske uprave Občine 



Sevnica, Vlasta Kuzmički – Občina Sevnica, Mojca Sešlar – Občina Sevnica, Rado Gobec – 
Občina Sevnica, Eva Urh – Občina Sevnica, Neža Nemec – Občina Sevnica, mag. Marjetka 
Lipec – direktorica občinske uprave Občine Radeče, Katja Čeč – Občina Radeče 
Mag. Nataša Šerbec – direktorica RRA Posavje, Danica Kramžar – RRA Posavje, Nataša Božic 
Pezdirc – RRA Posavje 
Robert Sajovec – TV Vaš kanal, Peter Pavlovič – Posavski obzornik, Martin Luzar – Dolenjski 
list, Suzana Vahtarič – RTV, Dragana Stankovič – Dolenjski list, Doroteja Jazbec – Radeški 
utrip, Enisa Brizani – RTV Slovenija, Jernej Šul – Naše oko 
Tomaž Novak, Matej Drobnič, Tim Letnar 
 
Seja, ki ji je predsedoval župan Ivan Molan, se je pričela ob 16.05 uri.  
 
Navzočnost je priglasilo: 6 članic in članov Občinskega sveta Občine Bistrica ob Sotli, 27 članic 
in članov Občinskega sveta Občine Brežice, 6 članic in članov Občinskega sveta Občine 
Kostanjevica na Krki, 27 članic in članov Mestnega sveta Občine Krško, 11 članic in članov 
Občinskega sveta Občine Radeče in 20 članic in članov Občinskega sveta Občine Sevnica.  
Predsedujoči je ugotovil, da so vsi občinski sveti sklepčni.  
 

Ad. 1 
Določitev dnevnega reda 

 
S sklicem seje so člani sveta predlog dnevnega reda sveta.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji 
 
Občina Bistrica ob Sotli: 
SKLEP:  
Potrdi se predlagani dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Bistrica ob 
Sotli. 
 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Občina Brežice: 
SKLEP:  
Potrdi se predlagani dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice.  
 
Navzočih je bilo 27 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 27 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 



Občina Kostanjevica na Krki: 
SKLEP:  
Potrdi se predlagani dnevni red 17. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica 
na Krki.  
 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Mestna občina Krško: 
SKLEP:  
Potrdi se predlagani dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Krško.  
 
Navzočih je bilo 26 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 26 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 

 
 

Občina Radeče: 
SKLEP:  
Potrdi se predlagani dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine Radeče.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 11 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 

 
 

Občina Sevnica: 
SKLEP:  
Potrdi se predlagani dnevni red 24. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica.  
 
Navzočih je bilo 20 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 20 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
 
 
 



Ad. 2 
Predstavitev aktivnosti na projektu JEK2. 

 
Gradivo so člani sveta prejeli s sklicem seje. Uvodno obrazložitev so podali: Janez Kerin, župan 
Mestne občine Krško, dr. Dejan Paravan – Gen energija d.o.o., dr. Bruno Glaser – Gen energija 
d.o.o., mag. Danijel Levičar - državni sekretar za nacionalni jedrski program v Kabinetu 
predsednika Vlade RS, mag. Nataša Šerbec - direktorica RRA Posavje.  
 
V razpravi so sodelovali:  
Občina Bistrica ob Sotli – ni bilo razprave  
Občina Brežice -  mag. Andrej Vizjak, Mojca Florjanič, Bogdan Palovšnik in Fredi Žibert 
Občina Kostanjevica na Krki  - Matej Kuhar, Jakob Gašpir 
Mestna občina Krško – Mitja Omerzu, Janja Starc in Boštjan Pirc 
Občina Radeče – Nada Bervar in Mirana Prnaver 
Občina Sevnica – Gregor Korene, Vincenc Knez in Rok Petančič 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednje  
 
SKLEPE:  
Občina Bistrica ob Sotli  
1. Občinski svet Občine Bistrica ob Sotli se je seznanil z aktivnostmi projekta JEK2.  
 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Občinski svet Občine Bistrica ob Sotli podpira, da se Mestna občina Krško kot občina, 

na območju katere je previdena umestitev JEK2 in  Svet regije Posavje redno 
vključujeta v ključne aktivnosti projekta JEK2 ter se o njih pravočasno in celovito 
seznanjata. 

 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Občinski svet Občine Bistrica ob Sotli izpostavlja pomen usklajevanja regijskih 

razvojnih vsebin pri izgradnji JEK2 z  Mestno občino Krško in  Svetom regije Posavje 
pri pripravi potrebnih zakonskih in podzakonskih podlag ter izraža pričakovanje, da 
bodo le-ti  sprejeti ob soglasju Mestne občine Krško in Sveta regije.  

 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 



Sklep je bil sprejet. 
 
4. Občinski svet Občine Bistrica ob Sotli prepoznava, da je JEK2 razvojna priložnost za 

regijo Posavje, pod pogoji, da je regija aktivno vključena pri prostorskem razvoju in 
pri nastajanju predpisov, ki bodo omogočali trajnostni razvoj celotne regije Posavje. 
Iz tega izhaja pričakovanje, da bodo sedeži vseh obstoječih in novoustanovljenih 
institucij, povezanih z JEK2, locirani v regiji Posavje ter da bodo zaposleni v teh 
institucijah svoje delo opravljali na sedežih podjetij v regiji. 

 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Občina Brežice 
1. Občinski svet Občine Brežice se je seznanil z aktivnostmi projekta JEK2.  
 
Navzočih je bilo 21 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 21 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Občinski svet Občine Brežice podpira, da se Mestna občina Krško kot občina, na 

območju katere je previdena umestitev JEK2 in  Svet regije Posavje redno vključujeta 
v ključne aktivnosti projekta JEK2 ter se o njih pravočasno in celovito seznanjata. 

 
Navzočih je bilo 21 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 21 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Občinski svet Občine Brežice izpostavlja pomen usklajevanja regijskih razvojnih 

vsebin pri izgradnji JEK2 z  Mestno občino Krško in  Svetom regije Posavje pri pripravi 
potrebnih zakonskih in podzakonskih podlag ter izraža pričakovanje, da bodo le-ti  
sprejeti ob soglasju Mestne občine Krško in Sveta regije.  

 
Navzočih je bilo 21 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 21 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. Občinski svet Občine Brežice prepoznava, da je JEK2 razvojna priložnost za regijo 

Posavje, pod pogoji, da je regija aktivno vključena pri prostorskem razvoju in pri 



nastajanju predpisov, ki bodo omogočali trajnostni razvoj celotne regije Posavje. Iz 
tega izhaja pričakovanje, da bodo sedeži vseh obstoječih in novoustanovljenih 
institucij, povezanih z JEK2, locirani v regiji Posavje ter da bodo zaposleni v teh 
institucijah svoje delo opravljali na sedežih podjetij v regiji. 

 
Navzočih je bilo 21 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 21 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Občina Kostanjevica na Krki 
1. Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki se je seznanil z aktivnostmi projekta JEK2.  
 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki podpira, da se Mestna občina Krško kot 

občina, na območju katere je previdena umestitev JEK2 in  Svet regije Posavje redno 
vključujeta v ključne aktivnosti projekta JEK2 ter se o njih pravočasno in celovito 
seznanjata. 

 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki izpostavlja pomen usklajevanja regijskih 

razvojnih vsebin pri izgradnji JEK2 z  Mestno občino Krško in  Svetom regije Posavje 
pri pripravi potrebnih zakonskih in podzakonskih podlag ter izraža pričakovanje, da 
bodo le-ti  sprejeti ob soglasju Mestne občine Krško in Sveta regije.  

 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki prepoznava, da je JEK2 razvojna 

priložnost za regijo Posavje, pod pogoji, da je regija aktivno vključena pri 
prostorskem razvoju in pri nastajanju predpisov, ki bodo omogočali trajnostni razvoj 
celotne regije Posavje. Iz tega izhaja pričakovanje, da bodo sedeži vseh obstoječih in 



novoustanovljenih institucij, povezanih z JEK2, locirani v regiji Posavje ter da bodo 
zaposleni v teh institucijah svoje delo opravljali na sedežih podjetij v regiji. 

 
Navzočih je bilo 6 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Mestna občina Krško  
1. Mestni svet občine Krško se je seznanil z aktivnostmi projekta JEK2.  
 
Navzočih je bilo 22 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 22 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Mestni svet Občine Krško podpira, da se Mestna občina Krško kot občina, na območju 

katere je previdena umestitev JEK2 in  Svet regije Posavje redno vključujeta v ključne 
aktivnosti projekta JEK2 ter se o njih pravočasno in celovito seznanjata. 

 
Navzočih je bilo 22 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 22 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Mestni svet Občine Krško izpostavlja pomen usklajevanja regijskih razvojnih vsebin 

pri izgradnji JEK2 z  Mestno občino Krško in  Svetom regije Posavje pri pripravi 
potrebnih zakonskih in podzakonskih podlag ter izraža pričakovanje, da bodo le-ti  
sprejeti ob soglasju Mestne občine Krško in Sveta regije.  

 
Navzočih je bilo 22 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 22 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. Mestni svet Občine Krško prepoznava, da je JEK2 razvojna priložnost za regijo 

Posavje, pod pogoji, da je regija aktivno vključena pri prostorskem razvoju in pri 
nastajanju predpisov, ki bodo omogočali trajnostni razvoj celotne regije Posavje. Iz 
tega izhaja pričakovanje, da bodo sedeži vseh obstoječih in novoustanovljenih 
institucij, povezanih z JEK2, locirani v regiji Posavje ter da bodo zaposleni v teh 
institucijah svoje delo opravljali na sedežih podjetij v regiji. 

 
Navzočih je bilo 22 članov sveta.  



 
ZA je glasovalo 22 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Občina Radeče 
1. Občinski svet Občine Radeče se je seznanil z aktivnostmi projekta JEK2.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 11 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Občinski svet Občine Radeče podpira, da se Mestna občina Krško kot občina, na 

območju katere je previdena umestitev JEK2 in  Svet regije Posavje redno vključujeta 
v ključne aktivnosti projekta JEK2 ter se o njih pravočasno in celovito seznanjata. 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 11 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Občinski svet Občine Radeče izpostavlja pomen usklajevanja regijskih razvojnih 

vsebin pri izgradnji JEK2 z  Mestno občino Krško in  Svetom regije Posavje pri pripravi 
potrebnih zakonskih in podzakonskih podlag ter izraža pričakovanje, da bodo le-ti  
sprejeti ob soglasju Mestne občine Krško in Sveta regije.  

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 11 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. Občinski svet Občine Radeče prepoznava, da je JEK2 razvojna priložnost za regijo 

Posavje, pod pogoji, da je regija aktivno vključena pri prostorskem razvoju in pri 
nastajanju predpisov, ki bodo omogočali trajnostni razvoj celotne regije Posavje. Iz 
tega izhaja pričakovanje, da bodo sedeži vseh obstoječih in novoustanovljenih 
institucij, povezanih z JEK2, locirani v regiji Posavje ter da bodo zaposleni v teh 
institucijah svoje delo opravljali na sedežih podjetij v regiji. 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 11 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 



 
 
Občina Sevnica  
1. Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z aktivnostmi projekta JEK2.  
 
Navzočih je bilo 20 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 20 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Občinski svet Občine Sevnica podpira, da se Mestna občina Krško kot občina, na 

območju katere je previdena umestitev JEK2 in  Svet regije Posavje redno vključujeta 
v ključne aktivnosti projekta JEK2 ter se o njih pravočasno in celovito seznanjata. 

 
Navzočih je bilo 20 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 20 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Občinski svet Občine Sevnica izpostavlja pomen usklajevanja regijskih razvojnih 

vsebin pri izgradnji JEK2 z  Mestno občino Krško in  Svetom regije Posavje pri pripravi 
potrebnih zakonskih in podzakonskih podlag ter izraža pričakovanje, da bodo le-ti  
sprejeti ob soglasju Mestne občine Krško in Sveta regije.  

 
Navzočih je bilo 20 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 20 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. Občinski svet Občine Sevnica prepoznava, da je JEK2 razvojna priložnost za regijo 

Posavje, pod pogoji, da je regija aktivno vključena pri prostorskem razvoju in pri 
nastajanju predpisov, ki bodo omogočali trajnostni razvoj celotne regije Posavje. Iz 
tega izhaja pričakovanje, da bodo sedeži vseh obstoječih in novoustanovljenih 
institucij, povezanih z JEK2, locirani v regiji Posavje ter da bodo zaposleni v teh 
institucijah svoje delo opravljali na sedežih podjetij v regiji. 

 
Navzočih je bilo 20 članov sveta.  
 
ZA je glasovalo 20 članov sveta.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 

 



Ad.3 
Razno. 

 
Pri točki Razno ni bilo razprave.  

****** 
 

Dnevni red seje občinskih svetov Občine Bistrica ob Sotli, Občine Brežice, Občine Kostanjevica 
na Krki, Mestne občine Krško, Občine Radeče in Občine Sevnica je bil izčrpan, zato je 
predsedujoči ob 19.18 zaključil sejo.  
 
 
ZAPISNIK PRIPRAVILA:                                                                            
Jasmina Molan,                                                                                        Franjo Debelak,  
višja svetovalka za pomoč pri vodenju kabineta                           župan Občine Bistrica ob Sotli 
 
 
          Ivan Molan,  
           župan Občine Brežice   

 
 
Robert Zagorc,  

                                                                                              župan Občine Kostanjevica na Krki 
 
           

Janez Kerin,  
           župan Mestne občine Krško 
 
                                                                                                                     

Tomaž Režun,  
             župan Občine Radeče  
 
 
          Srečko Ocvirk 
                        župan Občine Sevnica 



  Občina Sevnica, Glavni trg 19 a, 8290 Sevnica 
  Tel.: 07 81 61 200 
  uprava@obcina-sevnica.si 
  www.obcina-sevnica.si  
 
OBČINA SEVNICA 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 011-0006/2022 
Datum: 11. 6. 2025 

 

Priloga k Z A P I S N I KU 
 

24. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 
na skupni seji občinskih svetov regije Posavje, ki je potekala v ponedeljek, 

26. 5. 2025 ob 16.00, 
v Kulturnem domu Krško 

 
 
Prisotni člani občinskega sveta: 
Beci Božidar,  
Janc Janoš,   
Jazbec Majda,  
Juntez Miro,  
Karlovšek Brigita,  
Knez Vincenc,  
Korene Gregor,  
Kotar Marko, 
Kukec Janez,  
Lisec Tomaž, 
Ločičnik Marjan,  
Novšak Tanja,  
Petančič Rok,  
Repovž Boštjan,  
mag. Turk Edvard,  
Zupanc Gorazd,  
Žibert Damjan, 
Žičkar Stanislava,  
Žnidaršič Jernej, 
Žulič Anita. 
 
Odsotni člani občinskega sveta: 
dr. Bahat Vovk Biljana, 
Groboljšek Božidar, 
Kostrevc Rado, 
Orešnik Ivan. 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
 
Sejo je vodil:  Ivan Molan, po pooblastilu predsednika Sveta regije Posavje, Roberta 
Zagorca. 
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Prisotni uslužbenci občinske uprave Občine Sevnica:  
 
• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
• Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
• Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 
• Rado Gobec, višji svetovalec za naravne nesreče in infrastrukturo  
• Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe 
• Eva Urh, višja svetovalka splošne službe 
 
 
Prisotni poročevalci: 
Janez Kerin, župan Mestne občine Krško, dr. Dejan Paravan – Gen energija d.o.o., dr. Bruno 
Glaser – Gen energija d.o.o., mag. Danijel Levičar - državni sekretar za nacionalni jedrski 
program v Kabinetu predsednika Vlade RS, mag. Nataša Šerbec - direktorica RRA Posavje. 
 
Prisotni predstavniki medijev: 
Robert Sajovec – TV Vaš kanal, Peter Pavlovič – Posavski obzornik, Martin Luzar – Dolenjski 
list, Suzana Vahtarič – RTV, Dragana Stankovič – Dolenjski list, Doroteja Jazbec – Radeški utrip, 
Enisa Brizani – RTV Slovenija, Jernej Šul – Naše oko 
Tomaž Novak, Matej Drobnič, Tim Letnar 
 
Seja, ki ji je predsedoval župan Ivan Molan, se je pričela ob 16.05 uri. 
 
 

Ad 1 
Določitev  dnevnega reda 24. redne seje občinskega sveta 

 
Ob začetku seje je prisotnih 20 članov Občinskega sveta Občine Sevnica. Predsedujoči 
ugotovi, da je Občinski svet Občine Sevnica sklepčen.  
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Potrdi se predlagani dnevni red 24. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Potrdi se predlagani dnevni red 24. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica. 
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Ad 2 
Predstavitev aktivnosti na projektu JEK2 

 
 
Gradivo so člani sveta prejeli s sklicem seje. Uvodno obrazložitev so podali: Janez Kerin, 
župan Mestne občine Krško, dr. Dejan Paravan – Gen energija d.o.o., dr. Bruno Glaser – Gen 
energija d.o.o., mag. Danijel Levičar - državni sekretar za nacionalni jedrski program v 
Kabinetu predsednika Vlade RS, mag. Nataša Šerbec - direktorica RRA Posavje.  
 
Janez Kerin, župan Mestne občine Krško 
Seja je bila sklicana zaradi potrebe po razjasnitvi vprašanj v zvezi s projektom JEK 2, ki je 
strateškega pomena za regijo Posavje, Mestno občino Krško ter širše območje Slovenije. 
Poudarjeno je bilo, da gre za največji infrastrukturni projekt v zgodovini države, zato mora biti 
obravnavan odgovorno in celovito. 
Izpostavljeno je bilo, da projekt prinaša pomembne izzive za lokalno okolje, zlasti glede 
prostorskih, okoljskih in varnostnih obremenitev, saj se predvidena lokacija nahaja v celoti 
znotraj Mestne občine Krško. Opozarjeno je bilo na predlagane omejitve rabe prostora, ki 
vplivajo na poseljenost, gospodarski razvoj in prostorsko načrtovanje, zlasti na območju cone 
Vrbina. 
Podane so bile pripombe na predlagano uredbo o nadzorovani rabi prostora, ki med drugim 
določa zmanjšanje dovoljenih dnevnih migracij ter uvaja dodatne pogoje za gradnjo. V 
razpravo so bile vključene tudi pobude krajanov in predstavnikov gospodarskih zbornic. 
Poudarjeno je bilo, da si lokalna skupnost in regija prizadevata za aktivno vključevanje v 
procese umeščanja JEK 2 skozi odprt in partnerski dialog z državo. Izraženo je bilo 
pričakovanje, da bo država pripravila poseben zakon za razvoj regije Posavje, ki bo zagotovil 
pravično porazdelitev koristi in odpravo razvojnih zaostankov. 
Ob zaključku je bila poudarjena potreba, da projekt JEK 2 ne poslabša kakovosti bivanja v 
regiji, temveč prispeva k njenemu trajnostnemu razvoju. 
 
dr. Dejan Paravan – Gen energija d. o. o 
Predstavljeno je bilo ozadje in aktualno stanje projekta JEK 2 in da začetki projekta segajo v 
leto 2006. Projekt temelji na izkušnjah iz obstoječe jedrske elektrarne v Krškem in vključuje 
strokovno ekipo, ki svoje delo nadaljuje tudi na JEK 2. V zadnjih treh letih so bile aktivnosti 
močno pospešene, med drugim tudi zaradi energetske krize, ki je okrepila zavedanje o 
pomenu energetske samooskrbe in nizkoogljičnih virov energije. 
V tem obdobju je bilo povečano število zaposlenih, razširjeni so bili poslovni prostori, zgrajen 
je bil nov objekt, ki je v teh dneh predan v uporabo. Vzpostavljen je bil tudi posvetovalni odbor, 
ki vključuje domače in tuje strokovnjake. Na pobudo investitorja je bila v okviru Vlade RS 
imenovana posebna koordinacijska skupina pod okriljem kabineta predsednika vlade, ki 
usklajuje izvajanje projekta na državni ravni. 
Povečane so bile tudi komunikacijske aktivnosti – tako na nacionalni kot na lokalni ravni. 
Predstavniki projekta so v zadnjem letu večkrat obiskali regijo Posavje ter redno izvajajo 
predstavitve v občinah in na javnih dogodkih. Poseben poudarek je dan na odprti in 
transparentni komunikaciji z lokalnim okoljem. 
V tem trenutku potekajo intenzivne aktivnosti, in sicer: postopki umeščanja v prostor, študije 
tehnične izvedljivosti z dobavitelji, priprava finančne konstrukcije v sodelovanju z državnimi 
organi in preučevanje alternativnih tehnologij, vključno z malimi modularnimi reaktorji (SMR). 
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V preteklem tednu je bila opravljena tudi strokovna ekskurzija na Kitajsko, kjer je bil 
predstavljen prvi SMR, ki bo priključen v omrežje. Ob zaključku je bilo izpostavljeno, da gre za 
državni infrastrukturni projekt, umeščen v lokalno okolje. Zato je ključno, da se v proces 
vključijo vsi deležniki in da se upoštevajo njihovi interesi z namenom iskanja skupnih rešitev. 
Poudarjeno je bilo, da regija Posavje razume pomen energetike in zna z njo odgovorno 
sobivati. Podpora projektu v lokalnem okolju ostaja med najvišjimi v državi. 
 
dr. Bruno Glaser – Gen energija d. o. o. 
Projekt JEK 2 je osrednji strateški energetski projekt države in skupine GEN energija, ki poteka 
v skladu z Odlokom o strategiji upravljanja državnih naložb. Z rednim in transparentnim 
komuniciranjem z javnostjo, zlasti na območju Posavja, se krepi zaupanje in vzpostavlja odprt 
dialog z okoljem. 
V zadnjih letih so se aktivnosti bistveno okrepile. Razširjene so bile prostorske kapacitete, 
povečano število strokovnega kadra, vzpostavljen je bil posvetovalni odbor, vlada RS pa je 
imenovala tudi posebnega koordinatorja projekta. 
Na tehnični ravni potekajo ključne študije, in sicer: Študija tehnične izvedljivosti z možnimi 
dobavitelji, Varnostna analiza lokacije, Študija potresne varnosti, Študija poplavne varnosti, 
Radiološke analize vplivov na okolje. 
Projekt vključuje tudi umeščanje v prostor z državno prostorsko zakonodajo, pripravo pobud 
in smernic, posveti z lokalnim okoljem ter predvideno odprtje informacijske pisarne v Vrbini 
(junij 2025). Izvedbeni načrt predvideva naslednje ključne mejnike: Zaključek revizije 
investicijskega programa do konca leta 2028, Začetek gradnje leta 2032. 
 
Poleg JEK 2 se v okviru GEN energija spremlja tudi razvoj malih modularnih reaktorjev (SMR) 
kot dopolnilne možnosti nizkoogljične proizvodnje energije v prihodnosti. 
Sodelovanje z lokalnim okoljem ostaja ključnega pomena. Projekt ustvarja nove priložnosti za 
zaposlitev, vključevanje lokalnega gospodarstva in razvoj okolja. Redno se izvajajo meritve 
javnega mnenja – podpora projektu na ravni Posavja znaša 71 %, na državni ravni pa 66 %. 
Rezultati izkazujejo stabilno in naraščajočo podporo. 
Člani občinskih svetov in širše javnosti so vabljeni k obisku centra GEN energije in udeležbi v 
programu »Svet energije«. 
 
 
mag. Danijel Levičar - državni sekretar za nacionalni jedrski program v Kabinetu 
predsednika Vlade RS 
Ob začetku je bila izražena zahvala za povabilo in možnost predstavitve aktivnosti, ki na ravni 
države in vlade potekajo v povezavi s projektom JEK 2. Poudarjeno je bilo, da gre za enega 
ključnih državnih strateških projektov na področju zagotavljanja čiste, zanesljive in 
konkurenčne oskrbe z električno energijo. 
Predstavljeno je bilo, da se projekt JEK 2 vodi na treh ključnih vsebinskih področjih, in sicer:  
Umeščanje v prostor, Licenciranje v skladu z jedrsko zakonodajo in Priprava končne 
investicijske odločitve, predvidene za leto 2028. 
 
Do tedaj GEN energija vodi projekt na lastno tveganje, pri čemer ni izključeno, da bo projekt v 
tej fazi tudi ustavljen. Ocenjeno je bilo, da je projekt zelo kompleksen, tako tehnično kot 
upravno. 
Na ravni vlade deluje vladna delovna skupina, v katero je vključenih devet ministrstev, GEN 
energija kot investitor, NEK, ELES in Uprava za jedrsko varnost. Aktivnosti koordinira 
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sekretariat v kabinetu predsednika vlade. V skupini sodelujeta tudi župan Mestne občine Krško 
in predsednik Sveta regije Posavje. 
 
V preteklih mesecih je bila oddana pobuda za državni prostorski načrt, za katerega se pričakuje 
formalni začetek postopka v juniju 2025. Načrtovana je priprava smernic nosilcev urejanja 
prostora, z razširjenim časovnim okvirjem zaradi zahtevnosti projekta. 
Poudarjena je bila nujnost sočasnega razvoja regije z razvojem projekta. Če regija ne bo 
sledila razvoju z ustrezno infrastrukturo, bo to negativno vplivalo tudi na sam projekt. 
Izpostavljeno je bilo, da se načrtuje priprava posebnega zakona o razvoju regije Posavje, ki 
bo omogočil usklajevanje prostorskih, gospodarskih in družbenih potreb z umeščanjem 
projekta JEK 2. Priprava gradiva za zakon že poteka, nosilec priprave bo Ministrstvo za 
kohezijo in regionalni razvoj. 
V zaključku je bilo izpostavljeno, da energetski projekti v Sloveniji pogosto ne padejo zaradi 
pomanjkanja strokovnega znanja ali financ, temveč zaradi pomanjkanja podpore lokalnega 
okolja. Zato je ključno, da se zaupanje lokalne skupnosti ohranja, krepi in spoštuje. Lokalna 
podpora projektu JEK 2 je prepoznana kot ena največjih prednosti v trenutni fazi razvoja 
projekta. 
 
mag. Nataša Šerbec - direktorica RRA Posavje 
Predstavljeno je bilo, da Regionalna razvojna agencija Posavje v sodelovanju z vsemi 
občinami in Svetom regije izvaja aktivnosti za usklajevanje razvojnih potreb regije v kontekstu 
umeščanja projekta JEK 2. Kot je bilo poudarjeno, je cilj zagotoviti, da bo vpliv tega največjega 
strateškega projekta dolgoročno pozitiven, trajnosten ter usmerjen v krepitev kakovosti bivanja 
prebivalcev celotne regije. 
V ta namen je bila na ravni regije oblikovana posvetovalna komisija, ki pripravlja skupni razvojni 
koncept. Dokument opredeljuje ključne investicije in razvojne projekte, ki bodo v podporo 
umeščanju JEK 2, hkrati pa bodo prispevali k celostnemu razvoju regije. 
Izpostavljena je bila tudi pobuda za pripravo posebnega zakona o razvoju regije Posavje, ki 
naj bi zagotovil dolgoročne sistemske vire za izvedbo razvojnih projektov. Ključni poudarek je 
na vključevanju lokalnih potreb v državno načrtovanje in izvajanje. 
Razvojni projekti so razvrščeni v štiri strateške stebre: Mobilno Posavje – razvoj prometne 
infrastrukture; Zeleno Posavje – varstvo okolja in blaženje vplivov izgradnje; Gospodarsko 
Posavje – širitev poslovnih in industrijskih con; Družbeno Posavje – stanovanjska, 
zdravstvena, socialna in izobraževalna infrastruktura. 
V okviru vsakega stebra je pripravljen nabor konkretnih projektov, ki bodo poleti dopolnjeni in 
usklajeni v končni razvojni dokument. Ta bo potrjen na Svetu regije in posredovan Ministrstvu 
za kohezijo in regionalni razvoj kot podlaga za pripravo razvojnega zakona. 
Ob zaključku je bilo poudarjeno, da bo projekt JEK 2 v času gradnje in obratovanja ustvaril 
nova delovna mesta, omogočil širitev lokalnega gospodarstva in uvedbo trajnostnih rešitev. 
Gre za veliko priložnost, a tudi izziv, ki ga je mogoče nasloviti le z usklajenim sodelovanjem 
med regijo, lokalnimi skupnostmi, investitorjem in državo. 
Regionalna razvojna agencija ostaja na voljo za dodatna pojasnila in sodelovanje z vsemi 
deležniki v regiji. 
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Pred začetkom razprave, so vse navzoče pozdravili še ostali župani. 
 
Franjo Debelak, župan Občine Bistrica ob Sotli 
Uvodoma je pozdravil vse prisotne in izrazil podporo, da se srečujemo v duhu sodelovanja in 
skupnega prizadevanja za razvoj regije Posavje. Bistrica ob Sotli je majhna, a srčna in ponosna 
občina, vpeta v neokrnjeno naravo ob reki Sotli. So skupnost, ki verjame v pomen 
povezovanja, spoštovanja lokalnih vrednot in trajnostnega razvoja. Prav zato z veseljem 
sodelujejo v vseh pobudah, ki stremijo k izboljšanju pogojev življenja naših občank in občanov 
ter krepitvi regijske prepoznavnosti in vpetosti. Izpostavil je, da razume današnje srečanje kot 
priložnost, da se utrdijo vezi med občinami in regijskimi partnerji ter da se  skupaj oblikuje pot, 
ki vodijo k boljši prihodnosti celotne Posavske regije. Naj nas pri tem vodita odprtost in 
zavedanje, da le z enotnim nastopom lahko dosežemo več.  
 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 
Uvodoma je pozdravil vse prisotne. Občinski sveti regije Posavje se v takšni sestavi niso zbrali 
že skoraj dvajset let – od časov umeščanja hidroelektrarn na spodnji Savi. Današnja tema je 
še pomembnejša: projekt JEK 2, ki presega občinske okvire in posega v jedro našega 
skupnega prostora. Posavje je povezana regija, energetsko, gospodarsko, družbeno in 
okoljsko. Zato si želimo, da bo projekt JEK 2 razumljen tudi kot razvojna priložnost za celotno 
regijo, ne le kot energetska naložba. Ob tem pa ne smemo spregledati, da je Posavje še vedno 
razvojno podpovprečna regija. Če želimo to spremeniti, moramo ob strateških projektih kot je 
JEK 2 poskrbeti tudi za sorazmeren razvoj na drugih področjih: prometna povezanost, šolstvo, 
stanovanja, okolje in kakovost bivanja. 
Zato podpiramo pristop, ki ga je ubrala regija – sodelovanje in usklajevanje razvojnih potreb. 
Ključno je, da bomo pri umeščanju JEK 2 enakovreden sogovornik, in da bomo skupaj z državo 
soustvarjali pogoje za trajnostni razvoj. 
 
Robert Zagorc, župan Občine Kostanjevica na Krki 
Uvodoma je pozdravil vse prisotne. Poudaril je pomembnost srečanja, kjer so se zbrali 
predstavniki vseh šestih občin regije z namenom pokazati enotnost in pripravljenost na 
konstruktivno sodelovanje tako z vlado kot z družbo GEN. Izpostavljeno je bilo, da si regija 
prizadeva za aktivno vlogo pri zagovarjanju energetskih projektov, saj mora Slovenija tudi na 
tem področju postati čim bolj neodvisna od uvoza električne energije. 
Ob tem je bilo ponovno izpostavljeno pričakovanje, da se bo regija z novimi investicijami tudi 
ustrezno razvijala, saj je prebivalstvo že doslej nosilo del bremena tovrstnih projektov. Izražena 
je bila podpora projektu, saj se pričakuje, da bo regiji prinesel razvoj in nova delovna mesta. 
Izpostavljeno je bilo tudi, da je ključno, da projekt podprejo tudi občani. 
 
Tomaž Režun, župan Občine Radeče 
Uvodoma je pozdravil vse prisotne. Izrazil je zadovoljstvo, da je pobuda, ki je prvotno izšla iz 
njihovih vrst občinskih svetnikov, hitro prerasla v skupno srečanje, kar dokazuje, da je regija 
enotna. Izpostavljeno je bilo, da takšna enotnost ni samoumevna in da bo pri tem projektu 
nujno potrebno medsebojno sodelovanje. 
Ob omembi prvih sestankov po neuspelem referendumu je bilo izpostavljeno, da tedanje 
vzdušje ni bilo najbolj spodbudno, vendar je bilo kljub temu jasno povedano, da so občine v 
regiji držale dano besedo in podprle projekt. Poudarjeno je bilo, da se pričakuje korektno 
partnerstvo z vseh strani, zlasti s strani vlade, hkrati pa tudi pripravljenost jasno izraziti 
pričakovanja in potrebe regije. 
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Za regijo je bil ponovno izpostavljen cilj, da se razvija v smeri, ki si jo vsi želijo. Omenjeno je 
bilo, da se Posavje trenutno nahaja pod državnim povprečjem, vendar obstaja prepričanje, da 
bo s skupnimi prizadevanji to preseženo. Poudarjeno je bilo, da nekatere občine, kot je 
Radeče, pogosto ostajajo spregledane, zato bo ob morebitnem vključevanju v večje projekte 
potrebna skupna podpora vseh. 
Sklenjeno je bilo z izraženim optimizmom, da bo regija znala sodelovati in s tem pokazala, da 
lahko Posavje deluje usklajeno ter prispeva k razvoju celotne Slovenije..   
Predsedujoči pozove k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali:  
Občina Bistrica ob Sotli – ni bilo razprave  
 
Občina Brežice -  mag. Andrej Vizjak, Mojca Florjanič 
 
mag. Andrej Vizjak 
Slovenska demokratska stranka – natančneje Občinski odbor Brežice in svetniška skupina – 
podpira projekt JEK 2. Ocenjeno je bilo, da gre za ključen projekt za prihodnjo zanesljivo 
oskrbo Slovenije z električno energijo. Jedrska energija predstavlja stabilen vir, ki ga je mogoče 
dopolnjevati z obnovljivimi viri, vendar ti sami po sebi ne morejo zagotoviti zanesljivosti oskrbe. 
Obnovljivi viri so lahko pomemben del sistema, ne morejo pa ga v celoti nadomestiti. Izraženo 
je bilo, da podpora projektu JEK 2 pa ni brezpogojna. Izražen je bil poudarek, da se pričakuje, 
da bo Posavje – in s tem tudi občina Brežice – enakovreden in spoštovan partner v tem 
procesu. Ne sme se zgoditi, da bi bil regiji dodeljen zgolj stranski položaj brez vključenosti v 
odločanje in načrtovanje. Izražena je bila skrb ob dejstvu, da se vladno gradivo pripravlja brez 
vnaprejšnjega obveščanja lokalnih skupnosti. Po besedah državnega sekretarja gradivo že 
nastaja, vendar z njim nismo bili seznanjeni, prav tako ni bilo objavljeno, kar pomeni odmik od 
transparentnega delovanja in sodelovanja. Pričakuje se pojasnilo, ali bo to gradivo objavljeno 
skladno s poslovnikom in normativnim programom dela vlade. 
Posebej pomembno je, da se lokalna skupnost vključi že v fazi nastajanja državnega 
prostorskega načrta, saj ta ne določa le umestitve objekta JEK 2, temveč tudi vse spremljajoče 
infrastrukturne rešitve – cestne povezave, komunalno infrastrukturo in druge ureditve, ki so 
ključne za kakovost življenja prebivalcev. 
Opozorjeno je bilo na potrebo po skladnem razvoju regije in zahtevano, da se pri projektu ne 
pozabi na razvoj gospodarske infrastrukture, ki jo je že izpostavila direktorica regijske razvojne 
agencije, ter na ohranitev regijskih institucij 
Skrb vzbujajo tudi načrti za spremembo definicije splošnih bolnišnic, po katerih v Brežicah ne 
bi bilo več nujno ohranjati vseh oddelkov – denimo ginekološkega in porodniškega. Takšni 
predlogi niso v skladu z razvojem regije, temveč pomenijo njeno oslabitev. 
Ob tem se pričakuje tudi razvoj izobraževalnih programov, šol, stanovanj, vrtcev in drugih 
podpornih dejavnosti. Potencial jedrske toplote za potrebe kmetijstva in daljinskega ogrevanja 
bi moral biti jasno prepoznan in ustrezno načrtovan. 
Izražena je bila pohvala delu regijske razvojne agencije, ki je pripravila kakovostno gradivo z 
izzivi, pomembnimi za Posavje. A kljub vsem pozitivnim namenom ostaja grenak priokus – 
projekt naj bi bil strateški za državo, pa danes med nami ni nikogar iz vlade. Državni sekretar, 
čeprav spoštovan sogovornik, ni član vlade. Pobuda za državni prostorski načrt je bila vložena 
aprila 2022 – torej pred več kot tremi leti. Do danes še ni bila sprejeta, medtem pa poslušamo, 
da naj bi bil DPN sprejet leta 2028. Izraženo je bilo, da se bodo vsa zagotovila, ki so bila 
izrečena, ocenjevala na podlagi dejanj, ne zgolj besed. Dejanja doslej niso prepričljiva.  
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Mojca Florjanič 
Uvodoma je bila izražena pohvala za vključujoče, pregledno in strokovno sodelovanje vseh 
deležnikov pri projektu JEK 2 – tako z lokalnimi skupnostmi kot širšo javnostjo, zlasti glede 
okoljskih, varnostnih in družbenih vplivov. 
Zavedati se je potrebno, da je energija potrebna in da je potrebno odgovorno poskrbeti za 
varen jutri. Ljudje v Posavju smo tisti, ki bomo s tem projektom tudi dolgoročno živeli. Zato nas 
čaka še veliko izzivov. Pomembno je, da projekt temelji na načelih medgeneracijske 
pravičnosti in trajnosti. Izražen je bil poziv k temeljiti presoji ekonomskih posledic – še posebej 
dolgoročnega bremena za prihodnje generacije v luči spremenljivih tržnih razmer. 
Ključno vprašanje ostaja izbira ustrezne tehnologije – takšne, ki bo energetsko učinkovita, 
finančno vzdržna in dolgoročno smiselna. Umestitev JEK 2 pa pomeni tudi poseg v prostor, 
zato pričakujemo ustrezne kompenzacije – predvsem na področjih izobraževanja, 
stanovanjske politike, zdravstva in prometne infrastrukture. 
Izražena je bila podpora projektu in pričakovanje, da bo Posavje polnopravni partner v vseh 
fazah. Le skupaj lahko prihodnjim generacijam zagotovimo varno in odgovorno prihodnost. 
 
Občina Kostanjevica na Krki  - Matej Kuhar, Jakob Gašpir 
 
Matej Kuhar 
Izpostavljeno je bilo, da občinski svet podpira projekt JEK 2, saj se jedrska energija 
prepoznava kot ena najmanj obremenjujočih za okolje. Ob tem je bilo odprto vprašanje, kaj se 
bo v času gradnje dogajalo z lokalnim prebivalstvom, saj se pričakuje prihod večjega števila 
delavcev iz različnih delov sveta, verjetno tudi skupaj z njihovimi družinami. 
Izraženo je bilo upanje, da se bodo ti vključili v lokalno skupnost in prispevali k njenemu 
razvoju, obenem pa je bila izpostavljena skrb, da bi lahko Krško in okoliška večja naselja 
postala okolja s prevladujočim deležem tujcev, kar bi lahko vplivalo na družbeno dinamiko 
krajev. 
Občina Kostanjevica na Krki podpira gradnjo JEK 2, saj se projekt razume kot širokega, 
državnega pomena. Poudarjeno je bilo, da projekt ne koristi le regiji, temveč celotni državi, ki 
mora odgovorno skrbeti za svojo energetsko neodvisnost. Dolgoročna proizvodnja električne 
energije iz jedrske energije se vidi kot ključna za ohranjanje konkurenčnosti Slovenije na trgu. 
 
Jakob Gašpir 
V Kostanjevici na Krki je bilo poleg že slišanega izpostavljeno predvsem pričakovanje, da 
projekt JEK 2 ne bi potekal po negativnih vzorcih iz preteklosti. Poudarjeno je bilo, da bi morali 
slediti pozitivnim zgledom in ne dovoliti, da bi projekt postal predmet slabega glasu. 
V času pred referendumskim obdobjem je bilo sicer v javnosti zaznati odprta vprašanja glede 
okoljskih tveganj, premalo pa je bilo razprav o ekonomskih in finančnih vidikih projekta – 
predvsem o tem, kako in na kakšen način bodo ti izzivi naslovljeni. 
Podan je bil predlog in poziv, da se z javnostjo komunicira čim bolj pregledno in odprto ter da 
se izognemo delitvam na »naše« in »vaše«. Izražena je bila želja, da se bodo prihodnje 
generacije – ob otvoritvi JEK 2 – lahko spominjale enotnega in odgovornega ravnanja vseh, 
brez očitkov o netransparentnosti ali vplivih posameznih interesov. 
Izpostavljena je bila potreba po enakomernem razvoju celotne regije, z vključevanjem tudi 
manjših občin, kot je Kostanjevica na Krki, ob čemer je bila poudarjena želja po enotnosti in 
složnosti znotraj Posavja. 
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Mestna občina Krško – Mitja Omerzu, Janja Starc 
 
Mitja Omerzu 
Izpostavljena je bila podpora občine Krško projektu JEK 2, pri čemer je bilo poudarjeno, da je 
bila tematika večkrat obravnavana tudi v občinskem svetu, nazadnje pred približno tednom 
dni. V vlogi člana širše komisije Mestne občine Krško za izvajanje aktivnosti ob umeščanju 
JEK 2 je bil predstavnik seznanjen z utemeljitvijo predlaganih dveh možnih lokacij za umestitev 
objekta – zahodno od obstoječe elektrarne (proti Savi) in vzhodno (za obstoječo elektrarno). 
Kljub temu da bo v nadaljevanju v pobudo za DPN vključena študija obeh variant, je bilo 
investitorju že ob tej priložnosti sporočeno, da je zahodna lokacija – z vidika bližine 
stanovanjskih območij Vidma in Leskovca pri Krškem – za tamkajšnje prebivalstvo 
nesprejemljiva. Stališče je bilo od začetka jasno izraženo tako s strani posameznih svetniških 
kolegov kot predstavnikov mestne četrti. 
Nestrinjanje je bilo utemeljeno predvsem z višino predvidenega hladilnega stolpa (do 180 
metrov), kar bi pomenilo, da bi se njegov vrh po nadmorski višini približal hribu Libna (340 
metrov nadmorske višine). Sam investitor je na spletnih straneh opozoril, da tak tip hladilnega 
stolpa povzroča močan vizualni vpliv na okolico. 
Na podlagi predstavitve z dne 15. 5. 2025 je bilo zato nujno potrebno izdelati volumenski prikaz 
okoliškega reliefa z umestitvijo stolpa na obeh predlaganih lokacijah. Le s takšno vizualizacijo 
in interaktivnim prikazom pogledov z različnih lokacij (Trška gora, Libna, Grmada, Leskovec 
pri Krškem) bo možno zagotoviti pregledno in objektivno komuniciranje z lokalnim 
prebivalstvom ter krepiti zaupanje. 
Ob koncu je bilo zastavljeno vprašanje glede ravnanja z nizko- in srednjeradioaktivnimi 
odpadki ter prevzema hrvaškega deleža. Vprašano je bilo, kakšno je trenutno stanje 
dogovorov glede odvoza teh odpadkov, saj naj bi jih po informacijah iz domačih in tujih virov 
Hrvaška po letu 2028 prevzela in premestila v novozgrajeni objekt na svojem ozemlju ali jih do 
takrat začasno skladiščila v tujini. 
Izpostavljeno je bilo, da bi – v kolikor Hrvaška svojega skladišča ne bi uspela dokončati do leta 
2028 – moralo biti iz JEK do konca leta 2025 odpeljanih približno 200 kubičnih metrov oziroma 
20 % teh odpadkov. Pri tem je bilo opozorjeno na soglasje slovenske politike, da mora Hrvaška 
svoj del odgovornosti tudi dejansko prevzeti, in izraženo pričakovanje po jasnem odgovoru 
glede nadaljnjih korakov. 
 
Janja Starc 
Glede na potencialno dodano vrednost projekta za širše območje je bilo poudarjeno, da mora 
biti gospodarstvo vključeno kot enakovreden partner. Izpostavljena je bila vloga malih in 
srednjih podjetij, ki predstavljajo hrbtenico lokalnega gospodarstva, ter opozorjeno na 
prostorske omejitve v območju Vrbine. Predlagano je bilo, da se že v tej fazi razmisli o 
nadomestnih poslovnih conah z ustrezno infrastrukturo in dostopnostjo. Izpostavljena je bila 
tudi potreba po ukrepih za omilitev finančnih bremen podjetij, kot so davčne olajšave, 
subvencije in prilagoditve komunalnih prispevkov. Poudarjeno je bilo, da bo le s sodelovanjem 
občin, gospodarstva in investitorja mogoče doseči skupne cilje. Zato je bila podana pobuda za 
nadaljevanje odprtega dialoga in iskanje uravnoteženih rešitev v korist lokalne skupnosti in 
razvoja regije. 
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Občina Radeče – Nada Bervar in Miran Prnaver 
 
Nada Bervar 
Projekt JEK 2 je bil opredeljen kot nacionalni projekt izjemnega pomena. Medtem ko je bila na 
državni ravni uvedena široka strateška razprava z analizami dolgoročnih okoljskih, 
gospodarskih in političnih posledic, mora razprava na ravni regije nujno vključevati tudi 
dodatne dejavnike. Gradnja in obratovanje JEK 2 bosta namreč močno vplivala na življenje v 
Posavju – ponekod bolj, drugod manj, določeni učinki pa se bodo čutili v celotni regiji. 
Posavska regija mora biti na te spremembe ustrezno pripravljena, pri čemer bo potrebna tudi 
pomoč države. Z vidika območja občine Radeče je bila izpostavljena predvsem prometna 
infrastruktura, ki že zdaj ne sledi potrebam prostora. Ob gradnji in kasnejšem obratovanju JEK 
2 se pričakuje dodatna obremenitev cestnega omrežja, zato je bil ponovno izpostavljen nujen 
pomen izgradnje tretje razvojne osi kot ključnega pogoja za logistiko, nemoten potek gradbenih 
del in dnevne migracije delavcev. 
Pričakuje se tudi rast števila prebivalcev in dodatni pritiski na trg nepremičnin, ki bodo občutni 
na širšem območju. Zaradi bližine in kakovosti bivanja bodo Radeče postale zanimiva 
destinacija za najem ali nakup nepremičnin. Zato bo potrebna gradnja novih stanovanjskih 
enot, vključno z varovanimi stanovanji. 
Poleg prostorskih in stanovanjskih izzivov je bila izpostavljena tudi potreba po krepitvi 
zdravstvene oskrbe, zaščite in reševanja – zlasti z zagotavljanjem nujne medicinske pomoči, 
ustreznega voznega parka, dodatne podpore gasilskim enotam in širšim silam zaščite ter 
reševanja. Občina Radeče namreč gosti regijsko točko za sprejem evakuiranih prebivalcev 
Posavja, kjer bi se v primeru nesreče izvajala tudi dekontaminacija. 
Ob tako obsežnem projektu, ki lahko pomembno preoblikuje lokalno okolje, je bila ponovno 
poudarjena potreba po usmerjanju v pozitivne sinergijske učinke in dolgoročno izboljšanje 
kakovosti življenja v regiji. JEK 2 je lahko priložnost, a le, če bodo potrebe lokalnega okolja 
prepoznane, slišane in upoštevane. Zato je bil podan poziv k enotnemu in konstruktivnemu 
nastopu regije, saj se projekt ne gradi le za današnji čas, temveč predvsem za prihodnje 
generacije. 
 
Miran Prnaver 
Izražena je bila zahvala, da je bila pobuda o skupnem srečanju vseh občinskih svetov hitro 
uresničena, kar je bilo prepoznano kot pozitiven premik v medobčinskem sodelovanju. 
Poudarjeno je bilo, da ima regija za posamezne občine – zlasti za manjše, kot je Radeče – 
izjemno pomembno vlogo. Velik del razvojnih projektov je namreč mogoče uresničevati le 
preko regijskih povezav. 
Občina Radeče se kot mejna občina med zasavsko, savinjsko in posavsko regijo že več kot 
petnajst let aktivno vključuje v delovanje Posavja, kar je bilo ocenjeno kot pozitivna izkušnja. 
Prav to sodelovanje naj bi predstavljalo pomembno osnovo za soočanje z izzivom, ki ga 
prinaša projekt JEK 2. 
Ob tem je bilo izpostavljeno, da se v času priprave projekta odpirajo številna vprašanja – 
pogosto več kot odgovorov. Vplivi projekta bodo vidni ne le v času gradnje, temveč tudi v 
obdobju obratovanja in bodo posegali v številne segmente življenja – od infrastrukture, 
prometa in priseljevanja, do socialnih storitev, šolstva, okolja in varnosti. Posebej je bil 
poudarjen pomen zanesljivih informacij, odprtega dialoga in pravočasnega načrtovanja, saj 
gre za odločitev, ki bo imela dolgoročne posledice – ne le za sedanje prebivalce, ampak tudi 
za prihodnje generacije. 
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V zaključku je bilo izraženo prepričanje, da se bo dobro sodelovanje v regiji v okviru projekta 
JEK 2 še okrepilo ter da je prav današnje skupno srečanje občinskih svetov pomembna 
odskočna točka za nadaljnje skupno delo. 
 
Občina Sevnica – Gregor Korene, Vincenc Knez in Rok Petančič 
 
Gregor Korene 
V imenu svetniške skupine Slovenske demokratske stranke Sevnica je bila izražena podpora 
projektu JEK 2. Izpostavljeno je bilo, da kljub odsotnosti na začetku srečanja podpirajo 
ugotovitve in poudarke, ki so bili predstavljeni, ter da svojo podporo prenašajo tudi širše – na 
nacionalno raven. 
Poudarjeno je bilo, da je regija Posavje energetsko izjemno pomembna, vendar hkrati 
podpovprečno razvita, kar predstavlja očitno neskladje. Prav zato je JEK 2 priložnost, da se 
ob dobrem sodelovanju doseže uravnotežen regionalni razvoj. Tudi v preteklosti je 
sodelovanje v okviru prvega bloka JEK prineslo določene koristi, kar bi bilo treba nadgraditi. 
Pričakuje se, da bo imel projekt dolgoročne učinke – v fazi priprave, gradnje in obratovanja. 
Zato je ključna ustrezna priprava na vseh ravneh: infrastruktura (zlasti cestna in železniška), 
stanovanjska politika, izobraževalni sistem in oblikovanje ter vključevanje potrebnih kadrov. 
Izpostavljena je bila tudi potreba po aktivni vlogi sveta regije pri spremljanju kadrovskih načrtov 
in umeščanju stanovanj v skladu s pričakovanji prihodnjih uporabnikov. 
Posebej je bila poudarjena ideja, da se občine sistemsko vključijo kot posvetovalno in 
nadzorno telo v vseh fazah projekta. To bi omogočilo stalno spremljanje učinkov in zagotovilo, 
da se glas lokalnega okolja sliši. 
V zaključku je bila ponovno izpostavljena potreba po vzpostavitvi mehanizma, ki bo omogočil, 
da se del donosnosti projekta neposredno vrača v okolje – bodisi v obliki koncesijske dajatve 
ali nadomestila za rabo prostora. Le tako se bo zagotovila dolgoročna pravična porazdelitev 
koristi med vsemi občinami v regiji. Pri tem pa so ključni odprt dialog, enakopravna obravnava 
vseh občin in predvsem medsebojno zaupanje. 
 
Vincenz Knez 
Svetniška skupina Slovenske ljudske stranke Sevnica izraža podporo projektu JEK 2. V 
razpravi je bilo izpostavljenih več pomislekov, ki pa ob predpostavki iskrenosti vseh 
predstavljenih informacij kažejo na kompleksnost projekta, v katerem bodo za tehnične vidike 
poskrbeli strokovnjaki. Poseben poudarek je bil namenjen infrastrukturi kot ključnemu pogoju 
za celovit razvoj regije Posavje. Prometna in komunalna infrastruktura sta temelj vsakega 
razvojnega projekta, še posebej, kadar gre za največjo državno strateško investicijo. Gradnja 
JEK 2 bo zahtevala velik materialni pretok ter prihod delovne sile, tudi iz tujine. Ob tem so 
potrebne usklajene in pravočasne rešitve, ki bodo hkrati omogočale blaženje stranskih učinkov 
in širši prostorski razvoj. 
V razpravi je bilo sicer omenjeno sodelovanje z lokalnim gospodarstvom, nastanek novih 
delovnih mest in finančni učinki, kot so nadomestilo za omejeno rabo prostora ter podpora 
družbenemu življenju, vendar ti vidiki v predstavitvah niso bili posebej poudarjeni. Kljub temu 
se strinjamo s predhodnimi opozorili, da je regija Posavje infrastrukturno podhranjena – tako 
na cestnem kot na železniškem področju. To zmanjšuje njeno dostopnost in gospodarsko 
konkurenčnost ter poglablja razvojne razlike. 
Statistični podatki iz gradiva potrjujejo, da regija po kakovosti življenja zaseda mesto med 
spodnjo polovico slovenskih regij. Zato je nujno, da se sočasno z načrtovanjem JEK 2 
vzporedno pripravi in izvaja posodobitev prometne infrastrukture v regiji in širše. Poleg 
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modernizacije državnih cest in železniških povezav je ključno tudi nadaljevanje tretje razvojne 
osi proti Celju in Zasavju. 
Umeščanje JEK 2 mora vključevati tudi premislek o prometni varnosti in zmožnosti učinkovite 
evakuacije v primeru izrednih dogodkov. Poleg prometnih rešitev je nujno usklajeno delovanje 
tudi na področjih stanovanjske politike, izobraževalnih in storitvenih zmogljivosti ter sistema 
zaščite in reševanja, saj bodo vplivi projekta presegali neposredno območje gradnje. 
Pozdravljamo napovedano sodelovanje vladne delovne skupine in poudarjamo pomen 
dejanskega vključevanja lokalne skupnosti ter Sveta regije Posavje v vse faze načrtovanja in 
izvajanja projekta. Le tako bo mogoče doseči usklajenost vseh deležnikov in oblikovanje 
najboljših rešitev. 
Z razvojem sodobne in celovite infrastrukture, ki omogoča povezljivost, dostopnost ter podporo 
gospodarskim in družbenim dejavnostim, bo mogoče uresničiti ključni pogoj za uravnotežen in 
trajnostni razvoj regije Posavje. 
 
Rok Petančič 
V razpravi je bilo izpostavljeno zadovoljstvo, da so se vsi člani regijskega sveta zbrali v popolni 
sestavi, saj gre za pomembno temo, ki ne zadeva le sedanjosti, ampak tudi prihodnje 
generacije. Opozorjeno je bilo, da svetniki predstavljajo ljudi, ki so jih izvolili, zato je njihova 
odgovornost pri odločanju o tako ključnem projektu, kot je JEK 2, še toliko večja. Poudarjena 
je bila podpora projektu s strani svetniške skupine Gibanja Svoboda Sevnica, pri čemer je bilo 
izpostavljeno, da mora biti vsak projekt dobro pripravljen in temeljito premišljen, saj je to ključ 
do uspešne izvedbe. 
Ob tem so bila ponovno izpostavljena nekatera vprašanja in vsebine, ki so bile v razpravi že 
omenjene, saj je bilo poudarjeno, da je pomembno, da se določene ključne točke večkrat 
slišijo, tudi zaradi odločevalcev na državnem nivoju. Izpostavljeno je bilo, da gre za 
nadstrankarski in nadvladni projekt, ki ga bo treba načrtovati in izvajati ne glede na menjave 
vlad. Ocenjeno je bilo, da se vsi še ne zavedamo v polni meri razsežnosti in učinkov projekta, 
zato je nujna temeljita priprava. 
V nadaljevanju so bila predstavljena vprašanja in pobude, ki bodo tudi pisno posredovane. 
Poudarjeno je bilo, da regija ne sme imeti zgolj vloge gostitelja, temveč mora postati aktivni 
partner v vseh fazah projekta, od načrtovanja do izvedbe in spremljanja učinkov. Izpostavljena 
je bila potreba po sprejemu posebnega razvojnega zakona za regijo Posavje, pri čemer je bilo 
zastavljeno vprašanje, kdo zakon pripravlja, kdaj bo pripravljen in ali bi ga bilo mogoče sprejeti 
že pred sprejemom državnega prostorskega načrta. Pri tem je bilo posebej omenjeno, katera 
področja bodo vključena – zdravstvo, promet, šolstvo, stanovanja – ter poudarjena potreba po 
vključitvi vseh občin, ne le tiste, kjer bo objekt umeščen. 
Izpostavljeno je bilo vprašanje delovne sile in nastanitev, saj naj bi bilo predvidenih skoraj 
9.000 novih delovnih mest. Opozorjeno je bilo, da se bo v regijo priselilo veliko delavcev, 
verjetno tudi iz bolj oddaljenih držav, kar lahko vpliva na socialno in kulturno strukturo 
lokalnega okolja. V zvezi s tem je bilo izpostavljeno vprašanje kakovosti delovnih pogojev, 
nastanitve, integracije in vpliva na lokalne skupnosti. 
Izraženo je bilo tudi zanimanje tudi, kako bodo občine formalno vključene v pripravo državnega 
prostorskega načrta, v delovanje vladne skupine in druge postopke. Omenjena je bila 
pomembnost okoljskih presoj, zlasti v kontekstu čezmejnih vplivov s Hrvaško, glede na 
solastništvo NEK. Vprašano je bilo, ali so ti vplivi ustrezno vključeni v presojo. 
V razpravi je bilo izpostavljeno tudi vprašanje izbire tehnološke rešitve in pomen pravočasne 
in pregledne komunikacije z javnostjo. Ocenjeno je bilo, da je to eden večjih izzivov projekta, 
saj se družba hitro spreminja in se klasični načini komuniciranja izkazujejo za vedno manj 
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učinkovite, zlasti pri mladih. Predlagano je bilo, da se pri vključevanju javnosti uporabijo 
sodobnejši pristopi in da se v proces vključijo tudi posamezniki, ne zgolj občinski sveti. 
Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje pričakovanih potreb po kadrih med gradnjo in po njej, 
rešitev glede stanovanjskih zmogljivosti, vrtcev, šol, zdravstvenih domov in druge 
infrastrukture. Ob tem je bilo opozorjeno, da bodo vsi ti izzivi bremenili lokalno okolje in da 
mora biti jasno, kdo bo financiral ta razvoj. Dotaknili so se tudi vprašanja finančne konstrukcije 
projekta ter nadomestila oziroma rente, pri čemer je bilo poudarjeno, da morajo vse občine v 
regiji imeti možnost, da si v poštenem dogovoru zagotovijo del finančnih sredstev. 
Za konec je bilo postavljeno še vprašanje, kdo bo spremljal izpolnjevanje razvojnih zavez, 
izvajanje projekta, spoštovanje rokov ter kako se bo postopalo ob morebitnih zamikih ali 
podražitvah. Predlagano je bilo, da se jasno določi, kdo je za to odgovoren, kako bodo občine 
vključevale v spremljanje in kakšen rezervni scenarij je predviden, če bi prišlo do zamika 
izvedbe ali povečanja stroškov. Celotna razprava je bila podana z željo po odgovornem 
sodelovanju pri projektu, ki bo bistveno zaznamoval prihodnost regije. 
 
Rok Petančič je 28. 5. 2025 posredoval vprašanja v pisni obliki. Ta so bila nato posredovana 
Regionalni razvojni agenciji, kjer so sporočili, da so jih odstopili družbi Gen energija d.o.o. in 
mag. Danijelu Levičarju, državnemu sekretarju za nacionalni jedrski program v Kabinetu 
predsednika Vlade RS. Iz Kabineta predsednika Vlade RS so sporočili, da odgovore 
pripravljajo. O prejemu odgovorov bo obveščen občinski svet. (vprašanja so priloga zapisnika) 
 
Občina Brežice -  Bogdan Palovšnik in Fredi Žibert 
 
Bogdan Palovšnik 
V razpravi je bilo izraženo zadovoljstvo nad udeležbo na tovrstnem srečanju ter ponovno 
poudarjena kakovost predstavitve projekta, ki je bila predhodno predstavljena tudi na seji 
občinskega sveta v Brežicah. Izpostavljeno je bilo, da je bila v predstavitvi jasno prikazana 
razlika v izkoristku pridobivanja električne energije med posameznimi viri. Čeprav sončne in 
vetrne elektrarne prispevajo k energetski mešanici, je bil posebej poudarjen podatek, da naj bi 
imela jedrska energija kar 90-odstotni izkoristek, kar je bilo ocenjeno kot bistvena prednost v 
primerjavi z drugimi viri, kot sta hidro in termo energija. 
Na tej osnovi je bila izražena podpora jedrski energiji kot zanesljivemu viru, saj so bili navedeni 
primeri energetske nestabilnosti iz tujine. Po nekaterih informacijah naj bi bila Nemčija v 
preteklem letu blizu električnemu kolapsu zaradi pomanjkanja sonca in vetra, podobna 
situacija pa naj bi se zgodila v Španiji marca in aprila, ko zaradi remonta jedrskih elektrarn ni 
bilo na voljo dovolj električne energije. V luči teh primerov je bilo poudarjeno, da ima Slovenija 
še vedno dovolj zanesljivih virov, zlasti jedrske in hidroenergije. Izražena je bila tudi želja, da 
bi politična podpora projektu JEK 2 obstajala ne le v besedah, temveč tudi v dejanjih. 
V nadaljevanju razprave je bil izpostavljen pomen lokalne podpore pri izvedbi energetskih 
projektov, kjer je bilo navedeno, da se ti pogosto ustavijo prav zaradi lokalnega nasprotovanja. 
Kot primer je bila omenjena hidroelektrarna Mokrice, za katero je bilo pojasnjeno, da se o njej 
govori že več kot 20 let. Kljub temu je projekt še vedno v zastoju. Poudarjeno je bilo, da HE 
Mokrice ne zagotavlja le dodatne energije, temveč tudi protipoplavno zaščito in prometno 
povezavo z mostom, zato je bilo zastavljeno vprašanje, kaj je vzrok za zamik projekta in kdaj 
se pričakuje njegova realizacija. 
V zaključku je bilo izraženo prepričanje, da ima Slovenija še vedno dovolj zanesljivih virov 
energije ter da so bili dosedanji koraki v pravo smer. Poudarjeno je bilo, da je treba vztrajati 
pri jedrski in hidroenergiji, saj prevelika odvisnost od nestanovitnih virov, kot sta sonce in veter, 
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lahko pripelje do energetske nestabilnosti. Projekt JEK 2 je bil v razpravi podprt, izražena pa 
je bila tudi želja, da bi se izvajal skladno s časovnico in da bi se izognili političnim zapletom, ki 
bi lahko ogrozili njegovo izvedbo. 
 
 
 
Fredi Žibert 
V razpravi je bila izražena podpora projektu JEK 2 s strani občinskega svetnika Občine Brežice 
in predstavnika politične stranke, ki si prizadeva za razvoj občin in krajev. Ob tem so bili 
izraženi tudi določeni pomisleki. Izpostavljeno je bilo, da se projekt umešča v občino Krško, 
vendar neposredno meji na občino Brežice, ki je zaradi svoje lege obremenjena tudi z 
okoljskega in varnostnega vidika. Zato je bil dan predlog, da se župani, predvsem župan 
občine Brežice, dogovorijo o skupnem nastopu do vlade, kjer bi bile jasno opredeljene zahteve 
lokalnih skupnosti, in sicer pravočasno, najpozneje do leta 2028. 
Opozorjeno je bilo, da mora biti nadomestilo za omejeno rabo prostora bistveno bolj ustrezno, 
kot je bilo ob izgradnji prve jedrske elektrarne, ko so bile lokalnim prebivalcem dane številne 
obljube, ki pa se po končani gradnji niso v celoti uresničile. V nadaljevanju je bilo poudarjeno, 
da se je občina Krško skozi desetletja uspela bolj sistematično vključiti v izkoristek nadomestil, 
kar pa za občino Brežice ne velja v enaki meri. 
V razpravi je bilo izpostavljeno tudi vprašanje ravnanja z radioaktivnimi odpadki. Ugotovljeno 
je bilo, da se v Krškem gradi silos za nizko radioaktivne odpadke, katerega kapaciteta 
zadostuje približno za polovico tovrstnih odpadkov, ki jih proizvede Slovenija. Opozorjeno je 
bilo, da bi morala drugo polovico zagotoviti Hrvaška skladno z mednarodnim sporazumom do 
leta 2028, pri čemer je bilo izraženo vprašanje, ali je Hrvaška seznanjena in pripravljena na ta 
korak. Nadalje je bilo postavljeno vprašanje o postopkih priprave in skladiščenja teh odpadkov 
ter o tem, ali obstaja ustrezna pasivizacija pred odlaganjem. 
Posebej je bilo izpostavljeno tudi vprašanje ravnanja z visoko radioaktivnimi odpadki, za katere 
se skladišča nahajajo na globini, vendar je bila izražena zaskrbljenost, koliko tovrstnih 
odpadkov že obstaja v Sloveniji, kje so skladiščeni in kakšno stopnjo obremenitve pomenijo 
za okolje, zlasti glede na njihovo dolgotrajno radioaktivnost. 
Poudarjeno je bilo, da občina Krško prejema bistveno višja nadomestila kot občina Brežice, 
čeprav reka Sava teče proti Brežicam, vetrovi pa prav tako pogosto pihajo v to smer. Izražena 
je bila podpora projektu s strani predstavnikov stranke, hkrati pa želja po večji vključenosti 
občin v dialog z državnimi institucijami. Ob tej priložnosti je bilo tudi omenjeno, da bi bila 
udeležba predstavnikov vlade, zlasti ministrov, na takšnih srečanjih primerna in zaželena. 
 
Mestna občina Krško – Boštjan Pirc 
 
Boštjan Pirc 
V razpravi je bila izražena popolna podpora projektu JEK 2. Opozorjeno je bilo na uspešno 
izkušnjo pri izgradnji odlagališča nizko- in srednjeradioaktivnih odpadkov, ki se je v preteklosti 
v Krškem in širšem Posavju izkazala kot zahteven, a uspešno izpeljan projekt. Pričakovano je 
bilo, da bo projekt JEK 2 še kompleksnejši in obsežnejši, zato se od njega pričakuje ustrezna 
priprava in jasni odgovori na številna odprta vprašanja, tudi s strani vlade. 
Izpostavljeno je bilo, da v razpravi ni bilo omenjeno, ali bo v projekt vključena tudi Hrvaška, kar 
bi bilo smiselno dodatno pojasniti. Poudarjeno je bilo, da bi morala biti v projekt v celoti 
vključena tako vlada kot gospodarstvo, pri čemer se pričakujejo tudi ustrezne tehnične rešitve 
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s strani strokovnjakov. Delo na področju jedrske energije je bilo doslej ocenjevano kot 
kakovostno, zato je bilo izraženo zaupanje v nadaljnje strokovno vodenje projekta. 
Ocenjeno je bilo, da lokalna skupnost v veliki meri zaupa v projekt, saj mnogi prebivalci poznajo 
zaposlene na tem področju in imajo neposredne informacije o delovanju obstoječe 
infrastrukture. Izpostavljena je bila potreba po čim večjem vključevanju lokalne skupnosti, saj 
bo projekt pomembno vplival na celotno Posavje, še posebej na Krško, kjer se pričakujejo 
velike spremembe na področju infrastrukture, zaposlovanja in bivanja. Omenjena so bila 
vprašanja krajanov glede novega mostu, cest, povečanega števila prebivalcev in novih 
delovnih mest. 
Poudarjeno je bilo, da je treba projekt voditi naprej z aktivnim sodelovanjem vseh posavskih 
občin, pri čemer bo občina Krško najbolj neposredno zaznala posledice in koristi projekta. Prav 
tako je bilo izpostavljeno, da se je občina že v preteklosti izkazala kot konstruktiven partner pri 
pomembnih energetskih projektih. V zaključku je bila izražena jasna podpora projektu s strani 
SLS Krško. 
 
Odgovore so podali: dr. Dejan Paravan in  dr. Bruno Glaser – Gen energija d. o. o, mag. 
Danijel Levičar - državni sekretar za nacionalni jedrski program v Kabinetu predsednika 
Vlade RS 
 
dr. Dejan Paravan – Gen energija d. o. o 
Izrečena je bila zahvala za odkrito podporo projektu in konstruktivno razpravo. Ocenjeno je 
bilo, da je projekt izredno kompleksen in da je veliko vprašanj pričakovano. Poudarjeno je bilo, 
da bodo odgovori nanje iskani sproti, z odprtim in ustreznim dialogom. 
V nadaljevanju so bila obravnavana posamezna vprašanja: 
Ekonomska tveganja: 
Opozorjeno je bilo, da gre pri takšnih projektih za znatna ekonomska tveganja, česar se 
projektni nosilci dobro zavedajo – tudi na podlagi negativnih izkušenj iz tujine in nekaterih 
slovenskih primerov. Strategija obvladovanja vključuje natančen nadzor nad procesom izbire 
dobaviteljev ter vzpostavitev mehanizmov za obvladovanje tveganj. Dodatno je bilo 
poudarjeno, da so tveganja integritete posebej naslavljana preko krepitve notranjih nadzornih 
mehanizmov in organizacijske kulture. Pri tem naj bi se upoštevale tudi dobre prakse 
obstoječih objektov. 
Ekonomika projekta: 
Izvedena je bila obsežna analiza, ki vključuje podrobne podatke, občutljivostno in stohastično 
analizo, objavljene na spletni strani. Tveganja v primeru zamikov ali podražitev projekta naj bi 
se reševala predvsem z učinkovitim planiranjem in preventivnim delovanjem, ob čemer je bilo 
poudarjeno, da se scenariji morebitnih zamikov ne smejo realizirati, temveč preprečevati 
vnaprej. 
Izbor dobavitelja: 
Postopek izbire dobavitelja še ni zaključen, izbor naj bi bil dokončan do konca leta 2028, pred 
sprejemom končne sektorske odločitve. Trenutno sta v ožjem izboru dva ponudnika. 
Sodelovanje Hrvaške in soinvestitorstvo: 
Izražena je bila odprtost za vključitev soinvestitorjev, saj to prinaša razpršitev tveganj in 
bremena financiranja, prav tako pa lahko okrepi nadzor nad integriteto. Nekateri potencialni 
partnerji so že izrazili interes, vprašanje pa bo dokončno razjasnjeno v sodelovanju z državo, 
v okviru priprave finančne konstrukcije. 
Izkoristek elektrarne in varnost omrežja: 
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Pojasnjeno je bilo, da gre pri razliki med jedrsko in obnovljivo energijo za razliko v zanesljivosti 
proizvodnje – jedrske elektrarne omogočajo stabilno obratovanje, medtem ko so obnovljivi viri 
odvisni od vremenskih razmer. Glede izpadov, kot je bil primer v Španiji, je bilo izpostavljeno, 
da se zadeva še analizira, vzroki pa bodo osnova za oblikovanje novih tehničnih zahtev. 
Slovenija je pri tem v relativno varnem položaju zaradi stabilnih virov in dobre povezave z 
mednarodnimi elektroenergetskimi sistemi. 
HE Mokrice: 
Izpostavljeno je bilo, da bi moralo biti gradbeno dovoljenje za HE Mokrice izdano že leta 2018, 
kar se do danes ni zgodilo. Posledično naj bi zamude vplivale na energetsko bilanco, poplavno 
varnost in ekonomsko učinkovitost, saj v kriznih letih elektrarne ni bilo na voljo. Oviranje 
projekta je bilo pripisano pritožbam posameznikov in civilnih iniciativ, ki so procesno izpodbijali 
upravne postopke. Trenutno se čaka na odločbo o prevladi javne koristi ter sprejem ustrezne 
uredbe. Opozorjeno je bilo na širši problem, da lahko v Sloveniji razvojne projekte ustavi že 
majhna skupina posameznikov, ne glede na voljo večine. 
Na koncu je bilo omenjeno, da bodo v nadaljevanju predstavljeni še nekateri tehnični vidiki. 
 
dr. Bruno Glaser – Gen energija d. o. o. 
Podana so bila dodatna pojasnila glede utemeljitve lokacije, hladilnih stolpov, izrabe toplote, 
kadrovskih načrtov ter čezmejne presoje vplivov na okolje. 
V zvezi z utemeljitvijo lokacije je bilo poudarjeno, da je bila v okviru pobude pripravljena 
obsežna dokumentacija, ki lokacijo obravnava tako z zgodovinskega kot tehničnega in širšega 
prostorskega vidika. Lokacija je danes utemeljena na približno 200 straneh gradiva. 
Obravnavane so bile različne možnosti – vzhodna, zahodna in druge lokacije v Sloveniji – pri 
čemer se je kot najbolj izvedljiva in sprejemljiva izkazala zahodna lokacija, kot je bilo 
predstavljeno tudi v pobudi. Vse prednosti in slabosti posameznih lokacij so bile analizirane, 
investitor pa je na podlagi vseh dejavnikov sprejel odločitev. Gradivo pobude bo v tem delu 
podrobno obrazloženo, odprti so tudi za dodatna vprašanja. 
V nadaljevanju je bilo pojasnjeno vprašanje hlajenja in hladilnih stolpov. Reka Sava ima 
spremenljiv pretok, s hudourniškimi značilnostmi, kar pomeni, da poleti pogosto ni na voljo 
zadostna količina vode za zanesljivo hlajenje. Zaradi omejitev, povezanih z obstoječim 
hladilnim sistemom v NEK, je bila razvita rešitev s hladilnimi stolpi, ki imajo minimalen vpliv na 
reko. Vsa odvzeta voda se praktično vrne nazaj. Poudarjeno je bilo, da so bile preučene vse 
tehnične možnosti, pripravljena je tudi simulacija hladilnih stolpov v 3D-modelu prostora. Ta 
bo vključena v gradivo in bo na voljo za vpogled. 
Dotaknili so se tudi izrabe odpadne toplote. Ker popolna izraba energije ni možna, se približno 
dve tretjini energije sprosti v obliki toplote. Projekt omogoča nadaljnjo uporabo te toplote za 
industrijske in druge namene, npr. za ogrevanje. Ocenjena je bila tehnična in ekonomska 
izvedljivost, projekt pa bo omogočal souporabo toplote glede na potrebe. 
Glede kadrov je bilo navedeno, da je trenutno na projektu zaposlenih približno 50 ljudi. Do leta 
2028 se predvideva povečanje ekipe na 150–180 stalno zaposlenih. V času gradnje bo 
vključenih do 3000–5000 delavcev, ki bodo izvajali začasna dela na terenu. V dokumentaciji 
so predvidena tudi območja za namestitev teh delavcev. Po zaključku gradnje bo jedro ekipe 
ostalo in sodelovalo pri obratovanju, nadzoru in testiranjih. 
Obravnavana je bila tudi celovita presoja vplivov na okolje (CPVO), vključno s čezmejno 
presojo. Čeprav je bil poudarek na sosednji Hrvaški, bo v skladu s postopki vključena tudi širša 
mednarodna skupnost. Glede varnosti je bilo poudarjeno, da bodo uporabljeni najvišji 
standardi generacije 3+ jedrskih elektrarn. Objekt bo moral izpolnjevati vse varnostne zahteve 
za pridobitev dovoljenja za obratovanje. Strokovna javnost je glede tega pomirjena. 
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mag. Danijel Levičar - državni sekretar za nacionalni jedrski program v Kabinetu 
predsednika Vlade RS 
Uvodoma je bila izražena zahvala vsem, ki so sodelovali v tej razpravi.  Večina pripomb je bila 
na mestu in zasluži jasne odgovore.  
Ena ključnih tem, ki je povezana z NEK, a hkrati neposredno vpliva na projekt JEK2, je 
vprašanje ravnanja z nizko- in srednjeradioaktivnimi odpadki. Jedrska energija je lahko 
kredibilna opcija le, če zna poskrbeti tudi za svoje odpadke. V Sloveniji se na tem področju 
sledi korakom kredibilnosti – in en ključnih je vzpostavitev odlagališča za nizko- in 
srednjeradioaktivne odpadke, ki nastaja na lokaciji Vrbina. 
Slovenija in Hrvaška sta podpisali meddržavno pogodbo, po kateri mora vsaka od pogodbenic 
– torej solastnic NEK – prevzeti svojo polovico odpadkov. Pogodba sicer predvideva tudi 
možnost skupne rešitve, vendar v preteklosti ni bila dosežena. Slovenija torej rešuje svojo 
polovico, Hrvaška svojo, skladno z določili meddržavne pogodbe in sklepi skupne komisije. Ta 
je določila, da se odvoz odpadkov začne leta 2028. Slovenija zato že sedaj pripravlja vse 
potrebno, da bo lahko s 1. januarjem 2028 začela prevzemati svoj delež odpadkov, s čimer bo 
omogočeno nadaljnje obratovanje NEK. Enako dolžnost imajo tudi Hrvati. Če svojih obveznosti 
ne bodo izpolnili, obstajajo mehanizmi v pogodbi, ki jih lahko uporabita GEN in država za 
zaščito svojih interesov. Poudarjeno je bilo, da če ne bomo znali poskrbeti za svoje odpadke, 
se o JEK2 nimamo kaj pogovarjati. Oboje je tesno povezano. Projekt ne more biti kredibilen, 
če ne rešujemo vprašanja odpadkov. 
Kar zadeva izrabljeno jedrsko gorivo: trenutno se prenaša iz bazena v suho skladišče, kjer 
lahko ostane še nekaj desetletij. Vendar se je treba vprašati – je to res odpadek ali gre za 
strateško surovino? Po veljavni dolgoročni strategiji ravnanja z radioaktivnimi odpadki v 
Sloveniji se izrabljeno gorivo še ne obravnava kot odpadek. Obstaja namreč več držav, ki ga 
reciklirajo – danes vsaj štirje ponudniki v svetu lahko do 95 % goriva predelajo v t. i. MOX 
gorivo, ki ga je mogoče znova uporabiti. To pomeni, da imamo v prihodnje dve možnosti: 
kupimo novo gorivo ali recikliramo obstoječe. Dokler goriva ne opredelimo kot visoko 
radioaktivni odpadek, ostaja strateška surovina. 
Kar zadeva regionalni razvojni zakon, je bilo pojasnjeno: na vladni delovni skupini smo skupaj 
z obema županoma in direktorico podprli pripravo zakona. Dogovor je bil, da se vlado seznani 
s tem sklepom. Ministrstvo za kohezijo in regionalni razvoj je že na sami seji izrazilo 
pripravljenost, da skupaj z Regionalno razvojno agencijo in regijo začne pripravo zakona. Od 
takrat naprej ni bil narejen noben »dodaten korak«, temveč le tisto, kar je bilo dogovorjeno na 
seji. 
Nekdo je vprašal tudi, ali obstaja politična volja za projekt. Odgovor je preprost – če ne bi bilo 
politične volje, nas danes tu ne bi bilo. Vse tri ključne projektne aktivnosti so v teku: umeščanje 
v prostor, priprava finančnega modela in izbor tehnologije. Brez politične volje teh korakov ne 
bi bilo. Glavna težava v preteklosti je bila pomanjkanje koordinacije med investitorjem in 
državnimi organi. Zato je bila ustanovljena vladna delovna skupina, ki jo danes koordinira 
državni sekretar iz kabineta predsednika vlade. Izpostavljeno je bilo, da bo junija objavljena 
pobuda za državni prostorski načrt, s čimer se bo zaključila prvo fazo. 
Vprašanje nadzora nad projektom in razvojem regije je upravičeno. V Sloveniji imamo 
pozitiven zgled – projekt drugi tir, kjer je vzpostavljen dvojni model nadzora: korporativni 
nadzor z nadzornim svetom in projektni nadzor s predstavniki lokalne skupnosti in civilne 
družbe. Ta model se zdi primeren tudi za JEK2. 
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V nadaljevanju je bil omenjen projekt Hinkley Point C (HPC), kjer so cene elektrike visoke, kar 
je povezano z velikimi tveganji in visokimi obrestnimi merami privatnega kapitala. Zato bo 
izjemnega pomena, kako bo sestavljena finančna konstrukcija. Cenejši kot bo kapital, bolj 
konkurenčna bo elektrika. Če bo država neposredno vključena v projekt, bo to močno vplivalo 
na strošek financiranja. 
Evropska komisija mora sicer odobriti državno pomoč. A do zdaj še ni bilo primera, da je ne 
bi. Češki primer je bil potrjen, prav v tem trenutku se obravnava poljski model. Če bo šlo vse 
po načrtih, bomo verjetno tretja država v EU s takšnim modelom. 
Na koncu je bilo še dodano, da zadeve se bodo razvijale, vprašanja bodo prihajala in da bo v 
prihodnje še več podobnih srečanj. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednje  
 
PREDLOGE SKLEPOV: 
 
1. Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z aktivnostmi projekta JEK2.  

 
2. Občinski svet Občine Sevnica podpira, da se Mestna občina Krško kot občina, na območju 

katere je previdena umestitev JEK2 in  Svet regije Posavje redno vključujeta v ključne 
aktivnosti projekta JEK2 ter se o njih pravočasno in celovito seznanjata. 

 
3. Občinski svet Občine Sevnica izpostavlja pomen usklajevanja regijskih razvojnih vsebin pri 

izgradnji JEK2 z  Mestno občino Krško in  Svetom regije Posavje pri pripravi potrebnih 
zakonskih in podzakonskih podlag ter izraža pričakovanje, da bodo le-ti  sprejeti ob 
soglasju Mestne občine Krško in Sveta regije.  

 
 
4. Občinski svet Občine Sevnica prepoznava, da je JEK2 razvojna priložnost za regijo 

Posavje, pod pogoji, da je regija aktivno vključena pri prostorskem razvoju in pri nastajanju 
predpisov, ki bodo omogočali trajnostni razvoj celotne regije Posavje. Iz tega izhaja 
pričakovanje, da bodo sedeži vseh obstoječih in novoustanovljenih institucij, povezanih z 
JEK2, locirani v regiji Posavje ter da bodo zaposleni v teh institucijah svoje delo opravljali 
na sedežih podjetij v regiji. 

 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
1. Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z aktivnostmi projekta JEK2.  
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2. Občinski svet Občine Sevnica podpira, da se Mestna občina Krško kot občina, na 
območju katere je previdena umestitev JEK2 in  Svet regije Posavje redno vključujeta v 
ključne aktivnosti projekta JEK2 ter se o njih pravočasno in celovito seznanjata. 
 
3. Občinski svet Občine Sevnica izpostavlja pomen usklajevanja regijskih razvojnih 
vsebin pri izgradnji JEK2 z  Mestno občino Krško in  Svetom regije Posavje pri pripravi 
potrebnih zakonskih in podzakonskih podlag ter izraža pričakovanje, da bodo le-ti  
sprejeti ob soglasju Mestne občine Krško in Sveta regije.  
 
 
4. Občinski svet Občine Sevnica prepoznava, da je JEK2 razvojna priložnost za regijo 
Posavje, pod pogoji, da je regija aktivno vključena pri prostorskem razvoju in pri 
nastajanju predpisov, ki bodo omogočali trajnostni razvoj celotne regije Posavje. Iz tega 
izhaja pričakovanje, da bodo sedeži vseh obstoječih in novoustanovljenih institucij, 
povezanih z JEK2, locirani v regiji Posavje ter da bodo zaposleni v teh institucijah svoje 
delo opravljali na sedežih podjetij v regiji. 
 
 

 
 

Ad 3 
Razno  

 

 
Pri točki Razno ni bilo razprave. 
 
 
Seja je bila zaključena ob: 19.18 
 
 
 
Zapisala: 
Eva Urh 
Višja svetovalka splošne službe 
 
 
 
                         Srečko Ocvirk 
                             Župan Občine Sevnica  
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